
 
 

 

Schriftelijke vragen (ex art. 40 Reglement van orde Hoogheemraadschap De Stichtse Rijnlanden) van 

de fractie van de VVD aan het college van Dijkgraaf en Hoogheemraden  

Door: Neeke Eijsbroek en Peter van der Sterre, VVD 

Onderwerp: Geurhinder van de rioolwaterzuivering in Utrecht Overvecht 

Datum: 25 november 2019 

 

Geacht College van Dijkgraaf en Hoogheemraden, 

Op de website van het Hoogheemraadschap De Stichtse Rijnlanden werd op 27 februari 2019 

gepubliceerd dat het waterschap ongeveer 40 meldingen van geurhinder ontvangen had, afkomstig 

uit de ´nabije’ omgeving van de rioolwaterzuivering in Utrecht. Dit betrof vlagen van geurhinder. 

Voor onderzoek naar de oorzaak is toen onder andere een extern bureau ´Buro Blauw´ ingeschakeld, 

dat gespecialiseerd is in luchtkwaliteit. 

Op het terrein van deze rioolwaterzuivering zijn uit voorzorg extra maatregelen getroffen. Zo zijn er 

onder meer extra (tijdelijke) geurfilters en een extra drietrapsfilter geplaatst. Ook is het slibtransport 

onder de loep genomen en zijn er maatregelen getroffen om geuren bij het verladen van slib te 

verminderen. 

Op het terrein van de rioolwaterzuivering in Utrecht Overvecht is verder een nieuwe installatie 

gebouwd die de oude zuivering heeft overgenomen. De nieuwe zuivering gebruikt minder energie, 

neemt minder ruimte in, kan meer water zuiveren en leidt tot schoner water. Daarnaast kan deze 

minder geur verspreiden. water. 

Sinds de opening van de waterzuiveringsinstallatie in Utrecht Overvecht afgelopen 12 oktober, geven 

inwoners in de buurten eromheen echter aan dat zij opnieuw (met vlagen) stankoverlast ervaren. De 

VVD-fractie van de gemeenteraad Utrecht heeft hierover eerder vandaag schriftelijke vragen 

ingediend aan het College van Burgemeester en Wethouders (Bijlage I.).  Ook door de VVD-fractie in 

Provinciale Staten van Utrecht zijn eveneens schriftelijke vragen van eenzelfde strekking gesteld 

(Bijlage II).   

De VVD-fractie van het waterschap het Hoogheemraadschap de Stichtse Rijnlanden heeft de 

volgende vragen. 

1. Bent u bekend met de bovengenoemde schriftelijke vragen die de VVD-fractie van de 

gemeenteraad Utrecht en de VVD-Fractie van Provinciale Staten aan het College van 

Burgemeester en Wethouders, respectievelijk het College van Gedeputeerde Staten heeft 

ingediend? 

2. Wat zijn de bevindingen van Buro Blauw met betrekking tot de oorzaak van de geurhinder? 

3. Is inmiddels duidelijk wat de oorzaak van de geurhinder is? Er werd gesuggereerd dat de 

geuroverlast afkomstig kan zijn van andere bronnen, is daarover al meer bekend? 



 
4. Heeft het plaatsen van het extra drietrapsfilter enig effect gesorteerd? 

5. Wat zijn de bevindingen ten aanzien van het slibtransport? 

6. Wat is het klachtenverloop? 

7. U gaf medio 2019 aan dat er vlagen geur zich zouden kunnen verspreiden, zoals toegestaan is 

volgens de wettelijke norm hiervoor. Is dit ondertussen wel onder controle? 

 

Met dank voor de door u te noemen, 

Namens de fractie van de VVD, 

Neeke Eijsbroek en Peter van der Sterre 


